



**REFERAT**

Referat brukergruppemøte				
Sted:	Avd. for Ervervet hjerneskade, Lian Kursrommet			
Tidspunkt:	19.11.2019, 11.00-15.00			
Referent:	Inger Ragna Sivertsen (Koordinator for Brukergruppen)			
Neste møte i BG:	03 desember. 2019 11.00-13.00 RMS (Brukergruppemøte og Dialogmøte)			
Navn:	Funksjon og virksomhet:	Til stede	Ikke tilstede	Telefaks – E-post
Steinar Mikalsen	Leder i BG, SAFO	x		<a href="mailto:Steinar.mikalsen@ntebb.no">Steinar.mikalsen@ntebb.no</a> 917 00 948
Hilde Andresen	Landsforeningen for slagrammede (LFS)	x		<a href="mailto:hildandresen@hotmail.com">hildandresen@hotmail.com</a> 906 98 884
Ingvild Gregersen Myhre	Blindeforbundet, FFO		x	<a href="mailto:ingmyh@online.no">ingmyh@online.no</a>
Mette Nonseth	Foreningen for muskelsyke, FFO	x		<a href="mailto:mettelovise@gmail.com">mettelovise@gmail.com</a>
Else-Norun Kvarner	Foreningen for Kroniske smertepasienter, FFO	x		<a href="mailto:Else.kvarner@kroniskesmerter.no">Else.kvarner@kroniskesmerter.no</a>
Roy Staven	Observatør fra Brukerutvalget	x		<a href="mailto:rosta.cara@gmail.com">rosta.cara@gmail.com</a>
Bjørn Skogstad	Klinikksjef, Klinikk for Fysikalsk medisin og rehabilitering		x	<a href="mailto:Bjorn.skogstad@stolav.no">Bjorn.skogstad@stolav.no</a>
Inger Ragna Sivertsen	Koordinator BG	x		<a href="mailto:inger.ragna.sivertsen@stolav.no">inger.ragna.sivertsen@stolav.no</a>

Saker	Frist	Ansvar
<b>32/19 Godkjenning referat fra Brukergruppemøte og gjennomgang av referat fra BU</b> Referat fra 27.08.19 godkjent. Referat fra BU 27.08.19: Koordinator har oversett mail om oppnevning av observatør (Tora Milda Rømo). Kontakt er opprettet. Resten tatt til orientering Referat fra BU 28.10.19, sak 70/19: Steinar Mikalsen sender en kommentar på om reglene satt vedr oppnevning av brukerrepresentant er gjennomførbart i praksis. Ellers tatt til orientering.		Steinar

**REFERAT**

	Saker	Frist	Ansvar
33/19	<p><b>Lianplanen</b>            Ingunn Haus gjennomgikk Lianplanen og ønsket innspill før gjennomgang og godkjenning i avdelingen. Planen legges ut på alle pasientrom, i fellesarealer og distribueres til brukerorganisasjonene, Nevrokirurgen, Nevrologen og slagenheten, samt på Facebooksiden til Lian. Det lages også små foldere på hvert opplæringstiltak.            Kommentar til Komakammeratene: Kunne noen av medlemmene i gruppen ta ansvar sammen med en ansatt, slik at det er mindre ressurskrevende for avdelingen?            Generelt når det gjelder kurs og samtalegrupper på ettermiddag/kveld: Ta kontakt med brukerorganisasjonene og sparre med dem vedr hvilke tidspunkt som passer best? Må det vare i 3 timer?            Ellers er brukergruppa imponert over tilbudene som finnes for pasienter og pårørende på Lian.            Foreslår at brukergruppen skriver om dette i Handicapnytt/Trøndernytt for å spre informasjon. Viktig å tviholde på det sosiale aspektet med tilbudene.</p>		Ingunn Haus
34/19	<p><b>Diverse orienteringer,</b>            Tilsatt Mestringsveileder RMS i 20% stilling. Brukergruppen er glad for at det er tilsatt i stillingen, og håper etter hvert at det kan økes til 40% stilling som var opprinnelig plan.            Henvendelse fra LARS-Trøndelag om leie av gymsal på RMS til trening. Avdelingssjef Vigdis Strand har avslått forespørselen med samme begrunnelse som tidligere. Steinar Mikalsen støtter avslaget fra avdelingen.            Kommet henvendelse fra Avd. for ervervet hjerneskade om brukerrepresentant til planlegging av nytt tilbud? (se vedlegg)            Hilde Andersen sjekker aktuell kandidat i slagforeningen.</p>  <p>Forespørse om brukermidvirker_fys</p>		Steinar M
35/19	<p><b>Parkering</b>            Vi har ikke mottatt tilbakemelding på saken som ble sendt til Driftsservice vedr parkering utenfor Nevro-øst. Inger Ragna purrer tilbakemelding (Frode Erlien).</p>		Steinar M
36/19	<p><b>Årsplan 2020</b>            Satte opp forslag til møtedatoer for neste år. Se vedlegg.</p>  <p>ÅRSPLAN            BRUKERGRUPPEN 20</p>		Inger Ragna
EVT.	<p><b>Gjennomgang av opplysninger på hjemmesiden</b>            Opplysningene stemmer.</p>		Steinar
	<p><b>Referat fra befaring St.Olav 18.10.19</b>            Det har vært en befaring på St.Olav vedr tilgjengelighet og universell utforming på St.Olav. Det var mange punkter som</p>		Steinar

## REFERAT

---

Saker til neste møte:

Saker til neste dialogmøte: